

15 Dec 2025

2025年12月15日

## Emergency Personal Loan to Support Customers Affected by Tai Po Fire Incident 緊急私人貸款以支援受大埔火災影響之客戶

In respect of the subject matter, Public Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") offers support measure by providing an Emergency Personal Loan to the affected customers of up to HK\$50,000 for loan tenor of 24 months with a deferred payment period of the first 6 months. The Bank wishes to alleviate the financial burdens on the affected customers and to address their immediate needs, thereby collectively overcoming this challenging period.

The Emergency Personal Loan is subject to Bank's prevailing terms and conditions. For details, please call the Bank's Dedicated Hotline at (852) 2853 4777.

大眾銀行 (香港) 有限公司 (「本行」)就上述事件提供額外支援措施,為受影響客戶提供最高港幣 5 萬元、貸款期為 24 個月及首 6 個月免供款的緊急私人貸款。本行希望緩解受災客戶的財務壓力,解決即時需要,共同渡過難關。

緊急私人貸款受本行最新之條款及細則約束,詳情請致電本行指定熱線(852) 2853 4777 查詢。

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

借定唔借?還得到先好借!

Public Bank (Hong Kong) Limited 大眾銀行(香港)有限公司